

AWARD CITATION

For food supplies responsible of the destroyer "Uritsky", North Fleet,
Senior Sailor KOCHIN NIKOLAJ IVANOVICH

is recommended for medal "USHAKOV"

- | | |
|--|---|
| 1. Birth year | 1920 |
| 2. Nationality | Russian |
| 3. Social background | Worker |
| 4. Party membership | None |
| 5. In Red Army service since | 1941 |
| 6. Participation in the civil war | None |
| 7. Wounds and contusions | Severely wounded with bone fracture |
| 8. Previous award recommendations | None |
| 9. Previous awards and commendations | A number of recompenses from the ship command for excellent successes in the fight against the Fascists |
| 10. Service in the White army or armies of capitalistic states, enemy captivity. | None, none |
| 11. Permanent address | <i>intentionally obscured</i> |
| 12. Place of birth | <i>intentionally obscured</i> |

I. Brief and specific description of the personal feat or merits

Senior Sailor KOCHIN N.I. has been serving on the destroyer "Uritsky" since 1943 in the capacity of food supplies responsible. He participated in the Leningrad defence, where he sustained a sever wound. He proved himself as one of ship best sailors during his service.

He took part in 45 combat missions of the ship. With his participation, there were safely escorted 180 Soviet and Allied transport ships, repelled 21 enemy submarine attacks. According to the order of battle, he is assigned to a gun for Anti-Aircraft and Anti-Submarine fire defence. He proved himself as a brave and courageous warrior on his battle post. He took part in troops and food transportation to the Liinakhamari sea port. He participated in towing of damaged Norwegian oil tanker, where he proved himself as an excellent and decisive sailor.

For excellent and timely food provision to the ship crew and for exhibited courage and bravery, I recommend him for state award "USHAKOV" medal.

Commander of the destroyer "Uritsky", Northern Fleet.
Captain III rank *signature* /LYUBICHEV/

I RECOMMEND HIM TO BE BESTOWED:
Commander of the 3rd destroyer squadron, Northern Fleet.
Captain II rank *signature* /KRASHENNIKOV/

24 May 1945

II. Conclusion of the superiors

To be bestowed with medal “ADMIRAL USHAKOV”

Commander of the Northern Fleet
Contre Admiral *signature* /V. FOKIN/

26 May 1945



III. Conclusion of Army Military Council

IV. Conclusion of the Front Military Council

Приказ № 015 от 26.05.45
Командующего эскадрой С.Р.
Орден, медаль «Ангелам Чекалов»

506

НАГРАДНОЙ ЛИСТ

на содержателя по продовольствию ЭМ "урицкий" эскадры СФ
(должность, наименование корабля, воинской части, соединения, учреждения или заведения)
старшего краснофлотца КОЧИН Николая Ивановича
(военное звание, фамилия, имя и отчество)
медалю «Ангелам Чекалов»
(наименование награды)

1. Год рождения 1920
2. Национальность Русский
3. Социальное положение и происхождение Рабочий
4. Партийность и стаж б/п
5. С какого времени в РККА 1941
6. Участие в гражданской войне не принимал
7. Ранения и контузии не имеет тяжелое с переломом кости.
8. Представлялся ли ранее к награде не представлялся
9. Какие имеет поощрения и награды и за что ряд поощрений от командования корабля за отличные успехи в боях с фашистами
(№№ приказов, дата указов предыдущих наград)
10. Служба в белой или других буржуазных армиях и пребывание в плену не служил, в плену не был.
11. Постоянный адрес _____
12. Место рождения _____

I. Краткое, конкретное изложение личного боевого подвига или заслуг (Составляется в штабе войсковой части, соединения, учреждения или заведения)

Старший краснофлотец ~~Кочин Н.И.~~ Кочин Н.И. служит на ЭМ "урицкий" с 1943г. в должности содержателя по продовольствию. Участник боев по защите города Ленинграда, где получил тяжелое ранение, он за время службы показал себя одним из

лучших бойцов корабля.

Является участником 45 проведенных операций кораблем. При его участии отконвоировано 180 транспортов Отце ственных и союзных Отражено атак ПП противника 21. Будучи расписанным по боевой готовности на фруди при отражении атак авиации противника и обстрел ПП ПП противника показал себя смелым и мужественным бойцом. Участвовал в переброске войск и продуктов в порт Лианахомари. Участвовал в буксировке поврежденного норвежского танкера, где показал себя как отличный и решительный моряк За отличное и свое временное обеспечение. питанием личного состава корабля и за мужество и отвагу проявленную в боях с немецкими захватчиками ходатайствую о награждении товарища Кочина ~~обделением "Серебряной Звездой"~~ медалью "Ушаков".

КОМАНДИР ЭМ "УРЦКМ" ЭСКАДРЫ СФ

КАПИТАН Ш-го РАНГА: -

/ЛОБЧЕВ/.

Лобчев

"ХОДАТАЙСТВУЮ О НАГРАЖДЕНИИ"

КОМАНДИР 3 ДЭМ ЭСКАДРЫ СФ

КАПИТАН П-го РАНГА:

/КРАШЕНИННИКОВ/.

Крашенинников

"24" мая 1945г.

II. Заключение вышестоящих начальников

НАГРАДИТЬ:

медалью "Адмирал Ушаков"



КОМАНДУЮЩИЙ ЭСКАДРОЙ СФ

КАПИТАН АДМИРАЛ: -

/В. КОКИН/.

В. Кокин

"26" мая 1945 года.

507